
Şedinţa Comitdulu,i de la Z1 februarie 1905. 

Şedinţa se deschide la ora 7,20 sub preşedin ţia D-lui Cottescu. 
Prezenţi D-nii membrii: Oasimir, Cristescu, Gaicu, Gallea, Gheorghitt1 

Ioachimescu, Ionescu, Perieteanu, Radit, Voiculescu, Yarca. Fiind ches
tiuni la ordinea zilei relative la buletin , ia parte la şedi n ţă ş t D-l 
T. Constantinescit, redactorul buletinului. 

Se citeşte sumarul şedinţe i preced entă ş i şe aprobă. 

D-l Preşedinte comunică comitet.ului că a fo t la D-l Mini tru 
al Lu crărilor Publice ş i la rugat să dea spre pnblicare în buletin 
circulările, ordonanţele ministeriale, numirile ş i decretele; D-l Ministru 
s'a arătat foarte binevo itor şi a spus că de la 1 Aprilie va da bu
letinului o subvenţiune peutru publicarea acelor acte. Societatea va 
face mai târziu o cerere Ministerului în acest cop. 

D-l Presedinte mai comunică că a vorbit cu D-l vice-prese-' , 
dinte al con siliului tecnic uperior, care i-a promis că va da voe să 

se publice în buletin proectele aprobate de Con iliu. A vorbit apoi 
cu D-l Director general al Căilor F erate care a promis că va comu
nica D-lor Şefi de servicii şi Inginerilor să dea spre publicare în bu
letin lucrările mai importante ce se fac în această administraţiune. 

Redactorul va putea dar cere inginerilor de la Căi le F erate articole 
sau note pentru buletin. 

Tot relativ la buletin D-l Preşedinte spune că e nevoe a se 
-crea resurse cari să-i asigure apariţiunea continuă şi regulată. In a
cest scop e bine să dăm o mai mare estensiune publicării anunţu

ri lor. D-sa propune ca comitetul să roage pe D-l inginer N. Zanne 
să se intereseze de această chestiune. D-l Zanne are cunoştinţe 

numeroase printre comercianţi, industriali, antreprenori şi ar putea 
cu uşurinţă să ne procure anunţuri pentru o sumă de 7000-lOOOOilei 
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anual. D-l Pre edinte spune apoi în treacăt: că în cazul când am reuşr 
ă ne procurăm un asemenea venit ne-ar fi mai uşor a găsi unele
ol u ţ.iuni financiare care să. ne permită a ne procura sumele de care

avem nevoe pentru a ne putea c l ăd i un local propriu. 
omitetu l aprobă în unaminitate propunerea D-lui Preşedinte

·, i decide a se ruga D-l Z rwne să e intereseze de această chestiune. 
D-1 Pre ,ed inte propune ca unul din tinerii membrii ai Socie

tăţii ă dea ajutorul său D-lui Zanne în această. chestiune. Propu
nerea e aprobă . i se decide a se ruga unul din membrii cu reşe

dinţa in Bucur . t i a da concursul D-lui Zanne *). 

D-l Pre,edinte pune .că în legătură cu ehestiunea anunţurilor 
t . i eh tiunea apa ritiunei buletinului. Cu cât buletinul va apare 

mai de cu atât e vor putea face mai multe anunţuri. D-sa e de
păr re ca buletinu l să. apară de două ori pe lunii . Având în vedere 
că vom av a i partea oficială de la Mini ter, D- a crede că va fi 
destulă materie pentru a putea apare ast-fel 

In eea-ce prive. te modnl cum e va repartiza materia se n aşte- . 

di cuţiun e. 

D-l Io nescu pun că redactorul sa angajat a da 64 pagini · 
pe lună. O- a propun e a e scoate la fie-care număr câte 32 pagini 
articole, note etc. , i - ă apară de două ori pe lună, având anunţurile 
la fJe-care număr . 

D-l Cristescu cere a se scoate articoleL numai într'un număr 

pe lun ă iar în al doilea să se publice numai anunţuril e. 

D-l Radu protestează în contra afirmaţiunilor din procesul ver
bal al şedinţe i precedente cum că buletinul a degenerat de când re
dactorii nu au fost plrttiţi . D-sa spune că dacă buletin ul a eşit rar 
jn ultimii ani cauza e că aşa a decis comitetul. S 'au publicat însă 
numa.i lucrări origjnale, pe când înainte se punea numai traduct'ri. 
O-sa atrage apoi atenţiun ea Comitetului ca să nu ni se ceară de Mi
ni t er să facem cheltueli prea mari cu publicarea părţii oficiale. 

D-l Preşedinte spună că partea oficială nu va fi prea întinsă şi 

că în tot cazul s ubvenţiunea ce ni se acordă va acoperi cheltuelile. 
D-sa arată apoi că. prin publicarea acelei părţi vom face un serviciu 

*) D-l ll}giner Ion Teodoru s'a oferit a da Mest concurs. 
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Teal inginerulu'i, cac1 sunt mulţi cari nu citesc M0nitorul oficial ·pen
tru a cunoaste actele Ministerului. 

' D-l Yarca spune că s'a interpretat r ău de D-l Radu cuvântul 
-degenerat; a fost chestiune de apariţiunea regulată, iar nu de materie. 

D-l Casimir spun e că nu e adevărat că dacă se plăteşte redac
torul buletinul ese rău. D-sa aduce cele trei volume publicate fiind 
O-sa redactor plătit şi spune că primeşte ca ori-cine să compare a
-cele buletine cu cele apărute în ultimii ani. 

D-l Preşedinte inzistă din nou a se scoate buletinul de două 
ori pe lună şi să facem tot posibilul de a-l scoate(· regulat. Materia 
-de publicat va fi aceiaşi, ne vom crea însă resurse noi. 

D-l Ioachimescu spune că ultimul număr se prezintă ·bine. E 
mai bine să iasă odată pe lun ă cu articole ş i o a doua oară cu a
nunturi . 

' D-l Preşedinte arată că un număr numai cu anunţuri nu in
teresează. D-sa propune a se scoate un număr cu articole şi memorii 
şi altul cu partea oficială, cum se face cu Analele din Franţ a . 

Propunerea se admite ş i se decifle a se publica buletinul în a
cest mod cu începere de la 1 A prii ie. 

D-l Gaicu întreabă dacă toate anunţu'f'ile trebuesc făcute prin 
D-l Zanne. Arată apoi că tarifele actuale sunt prea mici şi ar trebui 
să se fixeze altele mai mari. 

D-l Ionescu eere a nu se face tarife uniform e, ci după învoială 
Un membru al Societăţii care ab ia începe o industrie etc., are nevoe 
de concursul buletinului pentru a se face cunoscut şi deci i se poate 
~ere taxe mai mici, pe când caseloT streine li se poate cere mai mult. 

D-l Preşedinte spune că chestiunea se va studia. E bine însă. 

a nu ne pronunţa deocamdată până ce nu vom vedea ce vom putea 
obţine şi ca întindere vor lua anunţurile. D-l Preşedinte roagă apoi 
pe D-1 Constantinescu să primească sporul de muncă ce n ecesită a
pariţiunea, de două ori pe lună. Partea oficială va fi redijată de 
către D-l Ghica, Şeful Diviziunei P ersonalului. Răspunde apoi D-lui 
Gaicu, că ori-cilile poate face anunţuri . 

D-l Constantinescu declari\. că primeşte. D-sa spune că a .tratat 
cu D-l Gobl pentru a face oifertă. mai avantagio asă pentru anun
ţuri. Se citeşte acea ofertă. D-l Constantinescu cere apoi D-lor Şefi 

de SeTvrcii ca să indemne pe ingined să p.ublice lucrările lor' în bu-
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letin . Cu modul acesta se obţine materie mai interesantă ş1 mar 
multă decât dacă ar cere direct inginerilor. 

D-l Preşedinte spune că acest concurs nu va lipsi . 
e votează ca membrii noi D-nii: Cai?', C. S. Mateiescu, I. 

Dirnitr cu, Cr. Mladenovici, V. Tacit C. Dumitrescu) N. Poenaru 
Jatan) D. E milian, C. Hoisescu, V. Tintoresr.u. 

In privin ţa cererii D-lui H enri Marin de a fi readmis în So
cietate. omit tul decide a se accepta în urma plăţii de 60 lei. 

D-l Preşedinte cite te o scrisoare a D-lui General Brătianu 

ar mulţume, t comit tului pentru r&organizarea buletinu lui. D-sa 
aprobă păr rea ca buletinul să fi e i un intermediar pentru membri 
i în ac t cop propune a e publica în buletin licitaţiunile şi lo

curile vacante. 
In ce priv şte licitaţiunil e D-l Preşedinte pune că comitetul 

a pronunt.at deja în . dinţa precede ntă. In privinţa anunţării locu
rilor vacante ac a t a s ar put a face dacă ;ar cunoa:te acele locuri_ 

. D-l Perietzeanu pune că chiar dacă sar cunoaşte locurile va
cante, pân ă ă se publice în buletin, ele se ocupă cu siguranţă in 
st area actuală a lucrurilor, când numărul postulanţilor e mare. 

:::ie tr c la chestiunea localului propriu al ocietăţii. 

e cite t e rezoluţiunea luată de Adunarea generală la 30 lu
me 1904. 

D-l Preşedinte arată că la acea Adunare a participat numai 
membri şi că e de părere că acest număr nu poate reprezentai So
cietatea intregă când e vorba de o chestiune atât de importantă ~ ca. 
angajarea întregului capital al Societăţii,-poate şi îndatorarea sa.
D-sa e de părere că chestiunea trebue mai mult discutată şi a se aduna 
părerii cât mai multor membrii . Să facem o descriere minuţioasă 

a situaţiunei, să expunem cum stă chestiunea localului şi să cerem 
cu insistenţă: la toţi membrii, părerea lor. Numai după aceea am pu
tea lua o deciziune definitivă. A angaja Societatea în datorii în
seamnă a angaja pe membrii ei şi această angajare nu se poate 
face fără a-i consulta. D-sa susţine din nou că deciziunea Adunării 
de la 30 Iunie nu poate fi definitivă . Trebue să facem o nouă Adunare. 

D-l Radu spune că a proceda în acest ) mod ar fi în contra 
/ltatutelor. 

Comitetul nu poate anula votul unei Adunări generale. Faptul 
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că a fost numai 8 membri la Adunare nu are nici o importanţă 

de oare-ce statutele nu impun un minimum. Au fost Adun ări ge
nerale la cari au fost.şi mai puţini membri. Unde s'ar ajunge dacă 
s ar anula voturile acelor Adunări ? Asemenea procedări nu pot fi 
tolerate. 

D-l Casimir arată că comitetul nu are nici de cum in tenţiun ea 

de anula votul unei Adunări generale. D-l Preşed inte cere un plebis
cit jn acea stă chestiun e. Adun area ge neral ă nou ă poate să revie, 
să anuleze, sau să m odifi ce unele dispozi ţiuni luate. Mai mult în că, 

statutele prevăd că .Adunarea gen erală: după propun erea Comitetului, 
poate modifica chiar statutele Soci etăţei. De ce n'ar putea reveni 
asupra unei deciziuni? Camera ş i Senatul votează legi pe cari o nouă 
Cameră le desfiinţea2ă cu totul. 

D-l Preşedinte arată că deciziunea Adun ării. generale nu e clară : 

se cere a se face localul în limita sumei de care dispunem ? Cu ce-l 
vom termina ? Vom intra în mari în curcături fin anciare. A începe 
o clădire este uşor, a o t ermina este greu. 

D-l Y arca cere a se citi din nou încheierea Adunării generale. 
După această citire D-l Yarca arată că Adunarea gen erală nu spune 
că localul să rămâie neterminat, dacft nu am avea cu ce să-l t er
minam . oi declarăm că nu avem ca să-l terminăm şi prin urmare 
nu putem lua răs]')und erea. Cine vrea să ia răspunderea să facă lo
calul. Noi vom spune Adun ării general e, că Comitetul a examinat 
chestiunea şi a văzut că nu avem fonduril e necesare, de~i o Adu
nare generală a decis să se facă lucrarea. Vom cere ca chestiunea 
să fie amânată. 

D-l Preşedinte afirmă din nou că nu avem sumele necesare. 
Mai mult încă, de ocamdată nici nu putem ~ti cum le-am putea avea. 
Pe câte-va promisiuni izolate nu putem conta. 

D-l Radu susţine din nou că procedarea e contra statutelor. 
D-sa arată că chestiunea localului datează de mult, chiar când So
cietatea. nu avea bani ca acum. Arată câtă stăruinţă a pus pentru 
a se ajunge la realisarea acestui ideal al Societăţii, cum a reuşit să 

obţinem un loc de la Primărie, cum a amânat termenul pus pentru 
începerea lucrării, cum s'au făcut mai mulţi ani economii pentru a 
se spori capitalul. Arată că în multe rânduri i s'au pus piedeci de 
unii membtii ai comitetului pe care le-a putut înlătura. Tot din 
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această cauză s·a instituit o comisiune cal"e să se ocupe cu această 

cbe tiune i cu concur ul căreia a putut duce lucrarea până la apro
barea planurilor. 

D-l Casimir protestează în contra afirmaţiunilor D~lui Radu că 
ar fi căutat să îm ped ce con tracţiunea localului Societăţii . . 

D-l Yarcn pune că nu e nimenea care [L nu recunoască că 

D-l Radu a lucrat foarte mult pentru ocietate în chestiunea loca
lului . Noi însă nu putem ă angajăm ocietatea în cheltueli pentru 
ca ă nu e zică mai tâ rziu că am procedat cu usurintă în această , , 
che tiune. De aceea o amânăm. 

D-l Radu prote tează în contra cuvântului de uşurinţă spus de 
D-l Y arca. D- a ara tă că planurile şi devizele clădirei au fost stu
diate erios ., i că î i ia ră spunderea ca cu sumele de cari dispune 

oei tat a ă ducă lucra,rea la bun sfârşit, contând şi pe concursul 
mai multor m m 1 ri cari 'au of rit a da unele materiale. D-sa spune 
că a um e procedează cu uşurinţă, cLeltuind banii Societăţii pe pu
blicaţi uni inutil e. 

D-l Gallea arată că comitetul nu a pus ni ci odată piedici D-lui 
Radu pentru a nu putea face localul D-sa a văzut că cbeltuelile 
ce e cereau pentru local erau peste puterile Societăţii ş i de aceea 
. i-a e primat tot-d'auna în mod incer acea · tă părere. 

l u e poate admite ca tot ce se propune de unii să fie admis 
de toţi cei -1 alţ i chiar când ar fi contra convingerii lor. D-sa protes
tează contra afirmaţiunei că s cbeltuesc inutil banii Societăţii. Co
mitetul a decis ă e dea 7000 lei pentru buletin anul acesta şi prin 
urmare D-sa va da această. sumă. 

D-l Yarca arată că nu a spus că D-l Radu a procedat cu u
şuri ţă la facerea planurilor. Noi nu ne ocupăm. de planuri cari au 
fost aprobate de comisiunea numită în acest scop şi ecre se găseau 
persoane competente. Noi discutăm chestiunea financiară de care va 
fi răspunzătoare comitetul. Cu sume de care dispunem rămâne lo
calul neterminat, iar cei ce veni după noi ar avea tot dreptul să 
.zică că am procedat cu uşurinţă. 

D-l Gaicu cere închiderea discuţiunei personale. 
D-l Radu arată din nou că a procedat conform statutelor şi 

susţ.ine că nu se mai poate · reveni asupra deciziunilor luate. Proec
tele au fost expuse şi publicate în buletin. Toţi membrii au putut 
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lua cu no„ tinţă de ele. Nu mai e nevoe de mei un plebiscit. Dacă 
nu se începe clădirea locul se pierde. 

D-l Preşedinte aduce laude D-lui Radu pentru munca şi stă

ruinţa ce a -depus o în chestiunea localului. Faptul e· că. nu dis
punem de sumele necesare pentru a-l con trui. Capitalul de care 
dispun em nu e suficient. Dacă am an<Yaja ace t capital nu ne răm ân e 

nici un venit signr pe baza căru i a să. mitem ob li gaţiuni sau să fa
cem împrumutu ri. Când vom reu ,i a ne crea venituri certe, acest 
lucru s'ar putea face mai uşor. D-sa pun e că va inzista la Primărie 
pentru acord area unei noi prelungiri. 

D-l Griicu e de părere să procedăm ş i aici ca cu buletinul, să 
găsim mijloace pentru a aduna sumele necesare. Să intervenim pen
tru încasarea dator iilor si a cotisatiunilor pr in Sefii de servicii. 

' ' ' 
Buletinul să apară num ai din subvenţiuni ş i anunţu ri . Cumo-

dul acesta vom putea face localul prin noi in ,ine . 
D-l Preşedinte, D-l Casimir ş i D-l Perieţeanu sunt de părere că 

nu putem cere încasarea. coti zaţii lor prin şe lli de servici i. Aceasta 
este o chestiune particulară a membrilor în care nu trebue să in 
tervie autoritatea Şefilor. 

D-l Perieţeamt arată că discuţiunea s a întin s din cauză că 

n'am precizat încă dacă se poate sau nu reveni asupra votului u nei 
Adunări generale prin o altă. Adunare gen erală. 

Num ai după. ce vom stabili acest lucru vom putea să propun em 
ş i soluţiuni . 

D-1 Yarca arată că se poate reveni . Nici un articol din statute 
nu ne opreşte. Vom spun e Adunăre i generale ca ni s'a cerut să facem 
localul şi noi vom arăta că nu îl putem face . Noi nn am făcut 

cbeltueli inutile. Nervul Soci etăţii noast re este buletinul ş i prin ur
mare trebue să cheltuim pentru el. 

D-1 Radu spune că buletinul n'are importanţa pe ca re i-o a
tri"bue D-1 Yarca . 

D-l Gheorghiit cere a se aduce procesele-verbale a le Comisiunei 
localului . 

D-l Gaicu arată că după procesul-verbal a l Adunării de la 30 
Iunie noi nu mai putem discuta planurile, ci cel mult chestiunea 
financiară . 

D-l Pnşedinte declară că D-sa ca Preşedinte al Societăţii nu 
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poate începe con trucţiunea localului din cauză nu-ş i poate lua răs
punderea ituaţiunei ce e poate crea ocietăţii. D-sa spune că nici 
D-l Radu nu i o mai poate lua din cauză că nu mai e preşedinte 

al oei tătil. hestiunea trebue dar tratată de o Adunare generală . 

Pune dar la vot cbe tiunea dacă sa se facă plebiscitul la membri, 
cea ce e aprobă cu 7 voturi, contra 2. 

D-l Gheorghiu cere a e aduce testamentul 
vedem dacă el permite în treinarea sumei dată 
donaţi unei. 

1 u i Y orceanu ca să 
oci e tăţii ş i scopul 

D-1 Ca simir spun că 1 anii unt daţi ocietaţi i. Fondul e ma
lienabil. a le nu ar putea pune la cr dit prin urmare. 

D-l Gheorghiu e de părere ca ocietatea să facă un parastas 
pentru odihna ufletului din Yorceanu i a se depune o coroană. 

Propun r a se aprobă. 

D-l Ghcor_qhiit cere 
caute din vrPme altul. 

a în vederea mutării din actualul local să 
e decide ca D-l Preşedinte şi D-l cassier 

ă . e o up d această chestiune. 
D-l ristescu spune că dorinţa multor membrii e ca noul local 

ă e închirieze pe Cal a ictoriei. 

Pre„edinte Al. Cottescu 

Secretar 1. Ionescu 

Aprovat în şedinţa C0111itetului dela 7 Mai 1905 *). 

• ) Mai mulţi membri ai . ocietăţii au cerut explicaţiuni în privinţa în
târzieri i cu care se publică procesele-verbale ale şedinţel or Comitetului şi 

Adunărilor Generale şi în pri vinţa faptulu i cu procesele-verbal e sunt semnate 
.de persoane care nu au luat parte la şedinţ.a respectivă. Explicaţiunea con stă 

în fapu l că un proces-verbal nu se poate publica de cât dup5. ce s'a citit în 
şedin ţa viitoare (ş i une-ori în şed in ţe ş i mai d epărtate), după ce el a fost e
ventual modificat şi aprobat, ş i se semnează de preşedinte le ş i secretarul a
cestei şed in ţe . Ast-fe l în cazul de faţă procesul-verbal al şed i nţei din 21 Fe
bruarie nu s'a aprobat de cât î n şed inţa de la 7 l\laiu. Pentru ca pe viitor să 
nu se mai dea loc la nedumeriri în această privinţă vom publica cu mai sus 
şedinţa în care s'a aprobat procesele-verbale. 'finem a adăoga că biroul Socie
tăţii caută a aduce la cun oştinţa membrilor cât mai curând ş i cât mai pe larg 
posibi l, desbaterile ce au loc ·în şedinţele Comitetului şi Adunărilor generale. 

I. I. 
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Şedinţei de la 2 Api:ilie 1905. 

Şedinţa se deschide la ora 7 p. m . sub preş i denţ,ia D-lui ot
·tescu Prezen ţi D-nii Cristescu, Gallea, Gheorghiu, loachimescu, Ionescu, 
Perieţeauit . 

Se amână pentru şed i nţa viitoare citi rea procesulni verbal a l 
„ edintei trecute. 

Se ia în discuţiune modul de a realiza propunerea tăcută de 
D-l Gheorghiu în ultima şedi nţă a comitetului, relativă la facerea 
unui parastas lui Spiridon Yorceanu. 

D-l Gheor,c;hiu arată că la 11 Aprili e se. implinesc doi ani de 
la înm orm ântarea lui Yorceanu , aşa că ar fi bine să se aleagă acl':t 
z1 penrru facerea parastasului. 

Se decide a se aranja parastasul pentru acea zi, a se înşti inţa 
Eforia Spitalelor Civile ş i Societat ea pentru invăţătura poporului ro
mân, la cari repausatul a făcut donaţiuni. 

Se decide a se depun r-i o coroană, iar mai t ârziu să se facă o 
in scripţiune la mormânt, o înştiinţare se va trimite la toţi m mbrii 
ş i se va face ş i un anunţ in jurnale. 

Se autoriză. D-l Galtea a face cheltuelile necesare cu această. 

ocazmne. 
D-l Pre.~edinte citeşte o adresă a Ministerului Lucrări lor Publice 

prin care anunţă că va subvenţiona Buletinul cu 3000 lei anual , spro 
a se tipări în el deciziunil e, decretele, regulamentele ş i legile privi
toare la acel Minister. D-l Pre~ed inte spune că a mulţumit deja D-lui 
Ministru pentru această subvenţiun e . 

D-l Preşedinte citeşte o scrisoare din partea D-lui In gin er ]I,. 

Zanne în care D-sa comunică comitetului că primeşte însarcinarea 
ce i s'a dat ş i că. va căuta să procure cât mai multe resur e Bule
tinului Societăţii. 

Comitetul autoriză pe D-l Preşedinte de a mulţumi D-lui Zanne 
pentru concursul ce ni-l dă. 

Se votează membrii noi D-nii I. Negrttzu, A. Siebrecht ş i D. 
Ghermani. 

Se ia . în discuţiune situaţiunea faţă de Societate a unor mem
mbrii cari au părăsit de mai mult timp ţara şi despre cari nu se 
mai ştie nimic ş i Comitetul decide a-i considera .ca dimisionaţi. 
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Se con i deră a t-fel dimi ionaţi D-nii H. Decluy, M'. Fairon, 
I. Dujour. L. Goldeniberg, A. Halpern, I. L obel, H. K. Oppler, I. 
Sol01non. 

"' e ia în di cuţiun e situaţ i a membrilor cari nu şi-au plătit co
tizaţiil e , i e ia în con ideraţi e deocamdată cei întâ rziaţi din 1897 

i 1 9 . 
omitetul decide a se rad ia aceia la cari nu pot face interve

niri direcle unii. di n membrii comitetului. Sunt eliminaţi ast-fel din 
ocietate D-ni i : Anasta eseu I oneti ~1. , P. Călinescu, G. Kirilov, Costea 
imeon, A l. Cratero, P. Demetriade, L Drin , E . Enghel, Gh. Galeriu, 

V. L upe cu, N. P. N iculesclt, M. Paciitrea C. Para chivescu, A. Poltzer, 
T. R obescu, Gh. Teişanu D. Tcodoru Mandrea. ' 

'a mai radi ază D-l K ertsch Penescu Or. care fiind admis în 
19 3 nu „i-a achitat pân ă în prezent nic i t axa de admitere. 

D-l Gheorghiu propune a se convoca co mitetu l de escursiuni 
. . 

pre a e organiza o escur rnne. 
e emi t id i p ntru e cursiuni la Giurgiu-Rusc iuk, pe valea 

Arge ului în sus de Curtea de Argeş ş1 Ja Rucăr. 

, ed in ţa se rid i că la ora 7.40. 

Pr ~ed i n te Al. Cottescu. 
Secretar I. Ionescu 

.Aprobat în 1 edinţa Comitetului de la 7 Mai 1905. 

Parastasul pentru Odihna sufletului regretatului 

SPU~IDON YO~CEAf'1U 

In conformitate cu propunerea D-lui St. Gheorghiu in şedinţa 

Comitetului de la 21 Februari e si cu deciziunile luate în sedinţa de , , 
2 Aprilie, So.cietatea Politecnică a făcut un parasta pentru Odihna 
sufletului regret atului S piridon Y orceanu în ziua de Sâmbătă 9 A
prilie, la biseri ca Ene:i. ,Şocietatea a fost reprezentată la acest Pa
rastas prin D-l Preşedi n.te A l. Cottescu, D-l Vice-preşedinte Gr. Ca
simir, D-l casier N. Gallea, prin D-nii membri ai Comitetului Anghel 
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